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Abstract (en)
The device is intended for the decoration of walls, pieces of furniture, household appliances, heating apparatuses, refrigerators and the like. It
is characterised in that it consists of at least one panel 1, the face 1a of which (which face is not visible in the figure) receives a non-removable
decoration such as lacquered paintwork, whilst the other face is provided with holding members 1c, 1d, 1e for independent decorations such as
earthenware tiles 2. The user can keep the decoration of the face 1a originally placed on the visible side, or adopt the decoration of his choice by
turning the panel 1 around and engaging standard tiles 2 in the channels 1c and 1d. The first tile rests on the end stop 1e and the other tiles rest on
the previous one. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif est destiné au décor de parois telles que murs, meubles, appareils ménagers, appareils de chauffage, réfrigérateurs et autres. Il est
caractérisé en ce qu'il est constitué par au moins un panneau 1 dont la face 1a regoit un décor inamovible, tel qu'une peinture laquée, tandis que
l'autre est munie d'organes de maintien 1c, 1d, 1e pour des décors indépendants tels que des carreaux de faience 2. L'usager peut conserver
le décor de la face 1a placée a l'origine du c6té visible, ou adopter le décor de son choix en retournant le panneau 1 et en engageant dans les
glissiéres 1c et 1d des carreaux standards 2. Le premier repose sur I'arrét 1e et les autres reposent sur le précédent.
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